

Welcome to Kingdom Schools



مدارس المملكة  
KINGDOM SCHOOLS

## STUDENT'S INFORMATION

STUDENT'S Full Name

Grade

Academic year

Semester

Sex

Male

Female

Date of birth

Nationality

ID number

Passport Number

Current School

## PARENT'S INFORMATION

PARENT'S Full Name

ID Number

Email

Father Mobile

Mother Mobile

Father's job

Company name

## Registration instructions:

Student will be accepted officially when he/she complete the following:

- 1- Submit the following documents to validate admission:
  - School certificates that prove class level.
  - A photocopy of ID( for Saudi students)or a photocopy of Iqama Permit.
  - A copy of the students passport
  - Birth Certificate.
  - Four recent photographs.
  - A Vaccination certificate.
  - Financial clearance from previous school for (non-Saudi)
  - A completed Application form.
- 2- Make a personal interview and an admission test within the stage.
- 3- Pay the school tuition According to school policy.
- 4- Submit the student's file from the previous school.

By enrolling your child in Kingdom Schools you are agreeing that:

- 1- Your child will attend ALL classes and examinations on time unless there is a serious illness or a family emergency. Under no circumstances can the school accept holiday travel as a justified excuse for nonattendance at exams and/or completing assignments on time.
- 2- Your child will meet deadlines for all assessment tasks.
- 3- Whenever your child is absent you will notify the school of the reason for the absence and the expected duration.
- 4-You will ensure that the school has your current mobile number, e-mail address and emergency contact details.
- 5- It is the responsibility of the parent and student to read the Schools' policies and procedures uploaded in the website

## إرشادات التسجيل:

يقبل الطالب/ة في المدارس رسمياً عند استيفاء الشروط التالية:

- 1 - إحضار المستندات المطلوبة لاستكمال إجراءات القبول وهي:
  - الشهادة الدراسية المؤهلة للصف المطلوب.
  - صورة بطاقة العائلة للسعوديين، أو صورة من الإقامة لغير السعوديين.
  - صورة جواز السفر.
  - صورة شهادة الميلاد.
  - أربع صور شخصية حديثة.
  - شهادة التطعيم.
  - مخالصة مالية من المدرسة السابقة (لغير السعوديين).
  - تعبئة طلب الالتحاق والتوقيع عليه من قبل ولي الأمر.
  - إجراء المقابلة الشخصية واختبار القبول في المرحلة.
- 2 - تسديد الرسوم حسب النظام.
- 3 - إحضار ملف الطالب/ة من المدرسة السابقة (إن وجدت بعد إنهاء إجراءات القبول).

بناء على تسجيل ابنكم/ابنتكم في مدارس المملكة فأنتم توافقون على ما يلي:

- 1- ينبغي على ابنكم/ابنتكم حضور كل الحصص الدراسية والاختبارات في وقتها، إلا في حال وجود مرض أو ظرف طارئ. ولا يسمح بالتغيب عن الامتحان أو عدم تسليم أو غيره الواجبات في الوقت المحدد تحت أي ظرف كان، سافراً
- 2- ينبغي على ابنكم/ابنتكم تسليم فروض التقييم في الموعد المحدد.
- 3 - في حال غياب ابنكم/ابنتكم ينبغي إشعار المدرسة بأسباب الغياب والمدة المتوقعة له.
- 4- ينبغي التأكد أن رقم جوالكم الحالي، وبريدكم الإلكتروني، وقنوات الاتصال الأخرى لكم في الحالات الطارئة متوافرة لدى المدارس.
- 5- يقوم ولي الأمر بالاطلاع من خلال الموقع الإلكتروني للمدارس على سياسات وإجراءات المدارس في الجوانب التربوية والتعليمية ونظام الرسوم الدراسية والتقييد بها.



1.Registration is completed only when Kingdom School's approval is issued and the school tuition fees are paid.

2.If a parent intends to transfer his son/daughter to another school, he should inform the admission's office in writing before the start of the semester to avoid any school tuition fee payment.

3.If a parent transfers his son/daughter from the school during the first two weeks of the semester, he pays fifty (50) percent of the semester's school tuition fees.

4.If a parent transfers his son/daughter from the school after the first two weeks of the semester, he pays the entire semester's school tuition fees.

5.If a student transfers to another school upon the school's recommendation, the school refunds the value of the rest of the semester.

6.The first day of the scholastic year is considered the start of the year.

7.Kingdom Schools has the right to increase or decrease school tuition fees. The school will inform the parents of any changes via the school's website, email or SMS messages.

School tuition fees are paid to Kingdom School's Finance Department by cash, check or a remittance issued through a Saudi Arabia bank to the school's account. School tuition fees must be paid when the student is informed that he/she is accepted to the school. Students will not receive their school files or report cards until school tuition fees are paid in full.

1.يعتمد التسجيل رسمياً بعد موافقة المرحلة وتسديد الرسوم الدراسية للفصل الدراسي كاملةً.

2.في حال رغب ولي الأمر في انتقال الطالب/ة من المدارس، فإنه يتوجب عليه إبلاغ إدارة القبول والتسجيل خطياً قبل بدء الفصل الدراسي وذلك لتفادي استحقاق الرسوم، علماً أنه في حال الانتقال من المدارس قبل بدء الفصل الدراسي لا يتوجب على الطالب/ة دفع أية رسوم.

3.إذا تم الانتقال خلال الأسبوعين الأولين من بدء الفصل الدراسي فيستحق دفع 50٪ من رسوم الفصل >

4.ويستحق دفع رسوم الفصل الدراسي كاملةً إذا تم الانتقال بعد انتهاء الأسبوع الثاني.

5.في حال عدم رغبة المدارس في استمرار الطالب فيها يعاد إليه من الرسوم بنسبة ما تبقى من العام الدراسي.

6.المقصود ببداية العام الدراسي أو الفصل الدراسي اليوم الأول من الدراسة حسب التقويم المعتمد من وزارة التعليم.

7.يحق لمدارس المملكة التعديل على الرسوم بالزيادة أو النقصان، وإشعار أولياء الأمور بذلك من خلال المراسلات أو إعلانات المدارس عبر الموقع الرسمي.

يتم سداد الرسوم الدراسية المستحقة في مكاتب الإدارة المالية وذلك نقداً، أو بواسطة شيك، أو حوالة مصرفية صادرة عن أحد البنوك في المملكة، ومدفوعة لأمر «شركة مدارس المملكة المحدودة»، علماً أن الرسوم الدراسية تستحق السداد فور إبلاغ الطالب بقبوله رسمياً للدراسة في مدارس المملكة، وعند انتهاء علاقة الطالب بالمدرسة أو التأخر في التسديد لا يتم تسليم الملف إلا بعد سداد المستحقات المالية نقداً أو بشيك مصدق أو إيداع بالحساب فقط وهي على النحو الآتي:

Grade	Grade Fee الرسوم	المرحلة
KG	36000 SR	رياض الأطفال
Elementary (G1 – G6)	51000 SR	الابتدائية (G1 - G6)
Middle School (G7 – G8)	55000 SR	المتوسطة (G7 - G8)
High School (G9-G12)	57000 SR	الثانوية (G9 - G12)

louomlououououououo

I have read, understand, and agree to the policies and requirements.

قرأت وأطّعت على جميع السياسات والجراءات المطلوبة والمذكورة، وعليه أوافق على الحاق أبنّي/ ابنتي